

Aboriginal Friendship Centre of Calgary

<https://www.afccalgary.org/job/looking-for-participants-a-la-recherche-de-participants-inbox-shane-gauthier/>

Looking for participants -À la recherche de participants

Hiring organization

Aboriginal Friendship Centre of Calgary

Description

Hello,

Statistics Canada is recruiting Indigenous people to participate in individual interviews to test content related to the Census. The interviews will be led by a Statistics Canada interviewer and any information that you provide is strictly confidential. The interview will last approximately 1 hour and you will be compensated \$75 following the interview.

All the interview questions deal with matters of opinion, so there are no right or wrong answers. Your participation is very valuable and we'd like your input and feedback in this process. We are interested in your understanding of specific concepts and wording, and to see how easy the questions are to answer. Topics covered will include a person's ancestry, Indigenous identity, and population group.

In order to participate, you must:

- Live in Canada
- Have access to reliable internet and a device that would allow you to participate in an online video call such as a computer or tablet. Phones are not recommended as the screens are small to read questions on.
- Speak English or French
- Be available the week of September 18 to 22

If you are interested, please send the following information to statcan.cisp-info-cs@statcan.gc.ca. You will be contacted to schedule an appointment. Please note there are a limited number of spots available.

Full name: _____

Phone number: _____

Province or Territory: _____

Language of interview (English/French): _____

Please specify if you are First Nations, Métis, or Inuk: _____

(this will help ensure we get feedback from different perspectives)

Bonjour,

Statistique Canada recrute des personnes autochtones pour participer à des entrevues individuelles afin de tester le contenu lié au recensement. Les entrevues seront menées par un intervieweur de Statistique Canada et toute information que vous fournissez est strictement confidentielle. L'entrevue durera environ une heure et vous serez rémunéré 75 \$ après l'entrevue.

Toutes les questions d'entrevue portent sur des questions d'opinion, donc il n'y a pas de bonnes ou de mauvaises réponses. Votre participation est très précieuse et nous aimerions obtenir vos commentaires à ce sujet. Nous souhaitons connaître votre compréhension de concepts et de formulations spécifiques, et voir à quel point les questions sont faciles à répondre.

Pour participer, vous devez :

- Vivre au Canada
- Avoir accès à Internet fiable et à un appareil qui vous permettrait de participer à un appel vidéo en ligne comme un ordinateur ou une tablette. Les téléphones ne sont pas recommandés car les écrans sont petits pour lire les questions.
- Parler anglais ou français
- Être disponible de la semaine du 18 au 22 septembre

Si vous êtes intéressé, veuillez envoyer les renseignements suivants à statcan.cisp-info-cs@statcan.gc.ca. Nous communiquerons avec vous pour fixer un rendez-vous. Veuillez noter qu'un nombre limité de places sont disponibles.

Nom complet : _____

Numéro de téléphone : _____

Province ou territoire : _____

Langue de l'entrevue (anglais/français) : _____

Veillez préciser si vous êtes Première Nation, Métis ou Inuk : _____

(Cela nous aidera à obtenir des commentaires de différents points de vue)